
Saksprotokoll i Formannskapet - 31.08.2017 
Behandling:

Fredrik Holm (H) fremmet forslag til vedtak:

1. Prosjektering av ny 1 – 10 skole på Os startes.  

2. Prosjekteringen skal gjøres ut fra et elevtall på 660 elever.  
3. Idrettsdelen bygges som en arena med to håndballflater i tråd med rådmannens alternativ 

3.
4. Prosjektet skal ha en tydelig byutviklingsprofil med planer om bruk av fasilitetene utover 

skolehverdagen.
5. Ved regulering og prosjektering tas hensyn til en framtidig basishall som kan legges 

inntil arenaen. Det utarbeides en kostnadsoversikt over basishalldelen av prosjektet.

6. Os skoles bygningskropp fra 1914 skal inngå i prosjektet og benyttes.  

7. Halden bad rives og tomtearealet disponeres som skoletomt.  
8. Rådmannen går i umiddelbar dialog med Østfold fylkeskommune for utarbeidelse av 

endelig avtale om ØFKs del i prosjektet.
9. For å styrke Campus Halden bes rådmannen om å gå i dialog med HiØ om å 

imøtekomme deres ønske om å disponere Remmenhallen på kveldstid. Kommunale 
driftsmidler som frigjøres benyttes til å finansiere arenaalternativet.

10. Rådmannen bes gå i dialog med idretten om andre finansieringsbidrag rundt 
arenaalternativet.

Øivind Holt (MDG) fremmet alternativt forslag til pkt 7 i forslaget fra Holm:
7. Halden Bad er en viktig del av det bygningsmessige miljøet i Os Allé og bør bevares.

Arve Sigmundstad (AP) fremmet forslag til vedtak:
1. Prosjektering av ny 1 – 10 skole på Os startes. 
2.

a. Prosjekteringen skal gjøres ut fra et elevtall på 660 elever
b. samtidig som det i planleggingen skal tas høyde for en eventuell fremtidig 

utvidelse av elevtallet.
3. Idrettsdelen bygges som en arena med to håndballflater i tråd med rådmannens alternativ 

3. 
4. Prosjektet skal ha en tydelig byutviklingsprofil og med planer om bruk av fasilitetene 

utover skolehverdagen. 
5. Ved regulering og prosjektering tas hensyn til en framtidig basishall som kan legges 

inntil arenaen. Det utarbeides en kostnadsoversikt over basishalldelen av prosjektet. 
6. Os skoles bygningskropp fra 1914 søkes inngått i prosjektet og benyttes. 
7. Halden bad rives og tomtearealet disponeres som skoletomt. 



8. Rådmannen går i umiddelbar dialog med Østfold fylkeskommune for utarbeidelse av 
endelig avtale om ØFKs del i prosjektet.

9.  
a. For å styrke Campus Halden bes rådmannen om å gå i dialog med HiØ om å 

imøtekomme deres ønske om å disponere Remmenhallen på kveldstid. 
b. Kommunale driftsmidler som frigjøres benyttes til å finansiere arenaalternativet. 
c. Rådmannen bes legge frem en samlet vurdering av hvordan vi kan omdisponere 

driftsmidler fra hall-leie på Remmen, som engangstilskudd til en utvidelse av 
hallkapasiteten i Tistedal. 
Når hallkapasiteten i Tistedal er realisert, bes rådmannen vurdere hvordan disse 
midlene kan bidra til finansieringen av sentrumsalternativet. 
Dette må gjøres på en måte som bidrar til styrke attraktiviteten til høgskolemiljøet 
på Remmen, og i samråd med høgskolen og TTIF.  

10. Rådmannen bes gå i dialog med idretten om andre finansieringsbidrag rundt 
arenaalternativet.

11. Rådmannen bes legge frem en samlet fremdriftsplan til politisk behandling i neste 
formannskapsmøte.

Øivind Holt (MDG) ba om punktvis votering og dette ble bifalt.

Punktene 1, 3, 4, 5, 8 og 10 var likelydende i forslagene fra Holm og Sigmundstad og ble 
enstemmig vedtatt. 
Punkt 2 i forslaget fra Holm var likelydende med punkt 2a i forslaget fra Sigmundstad, og punkt 
9 i forslaget fra Holm var likelydende med punkt 9a i forslaget fra Sigmundstad.  Begge disse 
ble enstemmig vedtatt.
Ved votering over punkt 2b i forslaget fra Sigmundstad fikk dette 4 stemmer (AP) og falt.
Ved votering over punkt 6 i forslagene fra Holm og Sigmundstad ble disse satt opp mot 
hverandre.  Forslaget fra Sigmundstad fikk 4 stemmer (AP) og falt.  Forslaget fra Holm ble 
vedtatt.
Ved votering over punkt 7 ble de likelydende forslagene fra Sigmundstad og Holm satt opp mot 
forslaget fra Holt.  Forslaget fra Holt fikk 2 stemmer (FrP, MDG) og falt.  Forslaget fra 
Sigmundstad/Holm ble vedtatt.
Ved votering over punkt 9 b og c ble de likelydende forslagene fra Holm og Sigmundstad til pkt 
9 b satt opp mot Sigmundstad sitt forslag til pkt 9c.  Sigmundstad sitt forslag til 9c fikk 6 
stemmer (AP, FrP, MDG) og falt.  Holm og Sigmundstad sitt forslag til pkt 9 b ble vedtatt.
Ved votering over punkt 11 fikk dette 6 stemmer (AP, MDG, FrP) og falt.

Vedtak:
1. Prosjektering av ny 1 – 10 skole på Os startes. 
2. Prosjekteringen skal gjøres ut fra et elevtall på 660 elever
3. Idrettsdelen bygges som en arena med to håndballflater i tråd med rådmannens alternativ 3. 
4. Prosjektet skal ha en tydelig byutviklingsprofil og med planer om bruk av fasilitetene utover 

skolehverdagen. 



5. Ved regulering og prosjektering tas hensyn til en framtidig basishall som kan legges inntil 
arenaen. Det utarbeides en kostnadsoversikt over basishalldelen av prosjektet. 

6. Os skoles bygningskropp fra 1914 skal inngå i prosjektet og benyttes. 
7. Halden bad rives og tomtearealet disponeres som skoletomt. 
8. Rådmannen går i umiddelbar dialog med Østfold fylkeskommune for utarbeidelse av endelig 

avtale om ØFKs del i prosjektet.
9.  

a. For å styrke Campus Halden bes rådmannen om å gå i dialog med HiØ om å 
imøtekomme deres ønske om å disponere Remmenhallen på kveldstid. 

b. Kommunale driftsmidler som frigjøres benyttes til å finansiere arenaalternativet. 
10. Rådmannen bes gå i dialog med idretten om andre finansieringsbidrag rundt 

arenaalternativet.


